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Zápis z 23. zasedání Akademického senátu Fakulty architektury konaného dne 21. 9. 2022 od 17.00 

v místnosti 262  

Přítomni:  

Senátoři: Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ing. arch. Josef Holeček (přišel během bodu 3), Ph.D., mgr. 

Hubert Guzik, Ph.D., Ing. Radmila Fingerová, Nikola Alice Hurychová, Ing. arch. Jiří Kárník, doc. Ing. arch. 

Dana Matějovská, Ph.D., Ph.D., Ing. arch. Šimon Prokop, Ing. arch. Jan Sedlák, prof. Ing. arch. Hana 

Seho, Ing. arch. Kristýna Schulzová 

Omluveni: prof. Ing. arch. Michal Kohout, doc. Ing. arch. Michael Rykl Ph.D.  

Vedení FA: doc. Ing. arch. Dalibor Hlaváček, Ph.D., Ing. arch. Kateřina Rottová, Ph.D., prof. Ing. arch. 

Irena Šestáková, Ph.D., RNDr. Jiří Šrubař, Ph.D., Ing. Jana Tóthová, prof. Ing. arch. Petr Vorlík, Ph.D. 

Hosté: Václav Holuša (SPA), prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 

(pozn.: jména dále uváděna bez titulů) 

Program (návrh): 

1. Schválení programu 23. zasedání AS FA 

2. Schválení zápisu z 22. zasedání AS FA 

3. Souhlas se jmenováním mimořádného člena Vědecko-umělecké rady FA ČVUT v Praze na 

období 2022 až 2026  

4. Příprava voleb do AS FA ČVUT  

5. Informace vedení FA  

6. Různé  

1. Schválení programu 23. zasedání AS FA  

Hlasování o programu přítomno senátorů: 12-0-0 (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení: Navrhovaný program 23. zasedání AS FA byl schválen. 

 

2. Schválení zápisu z 22. zasedání AS FA  

Hlasování o zápisu z 22. zasedání AS FA přítomno 12 senátorů: 11-0-1 (pro-proti-zdržel se).  

Usnesení: Zápis z 22. zasedání AS FA byl schválen. 

 

3. Souhlas se jmenováním mimořádného člena Vědecko-umělecké rady FA ČVUT v Praze   na období 

2022 až 2026 

Děkan D. Hlaváček: V současnosti je ve VUR FA dvacet jedna členů interních a externích. Mimořádných 

členů máme šest. Z diskuse na poli senátu vzešel návrh na dalšího mimořádného člena VUR rektora 

Vysoké školy uměleckoprůmyslové v Praze PhDr.  et PaedDr. Jindřicha Vybírala, DSc. Navrhuji jeho 

jmenování mimořádným členem VUR FA. 

Hlasování o souhlasu se jmenováním nového mimořádného člena VUR FA přítomno 13 senátorů: 13-

0-0. 
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Usnesení: AS FA ČVUT dává souhlas s návrhem děkana jmenovat nového mimořádného člena VUR 

FA ČVUT prof. PhDr. PaedDr. Jindřicha Vybírala, DSc. Bude jmenován od 1. 10. 2022 do 31. 3. 2026. 

 

4. Příprava voleb do AS FA ČVUT  

Hlavní volební komise ČVUT (J. Šrubař členem) vyhlásí časové rozmezí, ve kterém se musí konat volby 

jednotlivých fakult konat, protože volby do senátu FA a ČVUT by měly být společné z důvodu zajištění 

účasti.  

J. Sedlák: Studentská část vyjádřila obavy z nepřehlednosti organizace voleb. Požádal jsem o pomoc 

při jejich organizování oddělení PR a máme příslib součinnosti.  

T. Vojtíšek: Studenti nemají představu, co je náplní člena volební komise a jaké jsou termíny. Je tato 

aktivita honorovaná? 

J. Sedlák: Práce v komisi není honorovaná. Je to čestná funkce. Informace k náplni práce mohu předat 

já nebo kolegové, kteří byli v komisi v minulých volbách.  

L. Lábus: Doporučuje neodkládat ustavení komise. 

N. A. Hurychová: vznesla dotaz co je náplní člena volební komise? 

J. Sedlák popsal činnost volební komise a vyzval přítomné k nominaci, resp. účasti ve volební komisi. 

K.  Rottová: PR oddělení zajistí propagaci a grafiku. Volební komise dostane podporu od děkanátu. 

V. Holuša: Spolek s volbami pomůže. Není v silách spolku udělat propagaci, takže přivítáme podporu 

ze strany PR. 

D. Hlaváček: Už při minulých volbách byl vznesen podnět pro vytvoření příručky pro volební komisi. 

Měli bychom to oživit. 

J. Sedlák: Vzhledem k tomu, že dosud není nominován dostatečný počet členů komise, navrhuji 

přerušit projednání tohoto bodu a pokusit se kandidáty volební komise získat během jednání AS. 

 

5. Informace vedení 

D. Hlaváček: Poděkoval za spolupráci akademického senátu s vedením fakulty.  

Vážím si této spolupráce a těším se na další spolupráci i do budoucnosti. Máme nové členy fakulty. 

Proběhlo několik výběrových řízení. Máme tři nové ateliéry (Tesař, Zmek, Šulc). Máme nové asistenty 

a také nového přednášejícího předmětu Filosofie (Klement). Vědecká rada ČVUT ustanovila hostujícím 

profesorem V. Maase. Rádi bychom v této tradici pokračovali. Uzavřeli jsme výběrové řízení na 

ombudsmanku. Přihlásilo se pět uchazeček. Rád bych poděkoval komisi, která připravovala chartu a 

připravila výběrové řízení na ombudsmana/ombudsmanku. Také děkuji za pomoc paní tajemnici. Rád 

bych, aby se kandidátky představily akademickému senátu a akademické obci.  

K. Brůhová: Navrhuji představení v délce zhruba patnáct minut a diskusi po každém představení 

kandidáta. Komise rozešle interní materiály (nezveřejňovat!) 

J. Sedlák: Doporučil termín představení v pondělí po ateliérech zhruba mezi 17.-19. hod.  

D. Hlaváček: Navrhnul uskutečnění diskuse s kandidátkami jako pod programu příštího ak. senátu 19. 

10. 2022.  
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Následovala diskuse o průběhu výběru ombudsmanky. Závěr: AS FA doporučí děkanovi kandidátku a 

děkan učiní finální rozhodnutí. 

J. Holeček: Kdy budou uveřejněna jména kandidátek? 

J. Tóthová: Zjistím na personálním oddělení, jak můžeme postupovat.  

V. Holuša: Jména by měla být prezentována fakultním PR oficiálně.  

J. Holeček: Doporučil, aby Akademický senát měl materiály dřív než dva dny před tím, než o tom bude 

rozhodovat. 

 

D. Hlaváček: Informoval, že vedení řeší téma rovné příležitosti.  

Oslovili jsme subjekty, které budou zpravovat audit rovných příležitostí na naší fakultě. Proběhne 

analýza internetových stránek fakulty, analýza dokumentů, dotazníkové šetření, rozhovory atd. 

K. Brůhová: Proběhne analýza a následně dostane fakulta zprávu s výsledky analýzy a doporučení tzv. 

Gender Action Plan. 

H. Guzik: V žádostech o externí granty je tato oblast výrazně sledovaná. 

 

D. Hlaváček: Informoval, že se podařilo zařídit přístroj na filtrovanou vodu, který bude umístěn 

v přízemí u přednáškových místností. 

 

J. Tóthová: Hospodaření celé fakulty k 31. 8. 2022 jsem dnes předložila na kolegiu děkana. Hovořili 

jsme s některými vedoucími ústavů o zavedení opatření, aby bylo jejich hospodaření vyrovnané. 

V minulém roce jsme vyplatili 4 mil. 600 tis. na stipendiích. Ukrajinským studentům jsme vyplatili 280 

tis. na mimořádná stipendia. Stipendijní fond budeme doplňovat i z jiných fondů. Obdrželi jsme finance 

z Fondu uprchlíků, které vyplatíme. Cena energii zatím pro nás nenaroste. Zavádíme opatření: čidla 

svícení, výměna žárovek atd. a postupně je budeme vyhodnocovat. Budeme muset dořešit nárůst 

nákladů na energie v Kruhu. 

 

D. Hlaváček: Jednáme s UCEEB o energetickém auditu. 

J. Holeček: vznesl dotaz, jak bude vedení komunikovat o výši teploty na fakultě? Bude na to zpracovaná 

nějaká vnitřní metodika? Bude se škola zavírat příp. přecházet na on-line výuku? 

J. Tóthová: Úsporu energií máme v rukou všichni. Existuje hygienická norma 18 stupňů Celsia 

v přednáškových místnostech. Pokud ceny energií udržíme a použijeme naše fondy, zvládneme to. 

D. Hlaváček: Poznámka o komunikaci je dobrá. Musíme se tomu věnovat. Nechceme omezovat výuku 

a dobu, kdy je škola otevřená.  

D. Matějovská: vznesla dotaz čím topíme?  

D. Hlaváček: Z kolegia rektora mám informaci, že topíme parou.  

J. Holeček: Přemýšlí vedení o jiných alternativních zdrojích energií? Je to téma, o kterém mluvíte? 

D. Hlaváček: Jednáme z UCEEBem, že by nám v tom pomohl. 

L. Lábus: Většina budovy se větrá přirozeně. Vedení nechce dělat žádné drastické kroky, ale nevíme, 

jaká bude situace na jaře. 
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H. Guzik: Myslíte, že by bylo by dobré vypracovat manuál, jak máme ušetřit energii? 

J. Tóthová: Posílala jsem doporučení. Vypínejte počítače, když odcházíte a zhasínejte, pokud nejste v 

místnosti. 

 

Návrat k bodu 4 Příprava voleb do AS FA ČVUT  

T. Vojtíšek: Za studenty s nominací souhlasí: Matěj Ponka z 2. ročníku a Lucia Vargová z 3. ročníku. 

J. Sedlák: Posledního člena doplníme hlasováním per rollam. 

Hlasování o členech volební komise pro volby do AS FA a AS ČVUT FA přítomno 13 členů AS FA:  

Radmila Fingerová 12-0-1 (pro-proti-zdržel se) 

Matěj Ponka 13-0-0 

Lucia Vargová 13-0-0 

Usnesení: Do dílčí volební komise pro volby do AS FA a volby do AS ČVUT na podzim 2022 byli zvoleni 

R. Fingerová, M. Ponka, L. Vargová. 

 

Výsledek hlasování formou per rollam, které proběhlo e-mailem od 29. 9. 2022 (13:06) do 6. 10. 2022 

(14:00) ve věci volby člena volební komise z řady akademických pracovníků:  

Hlasování se zúčastnilo 12 senátorů: Petr Irinkov: 11-0-1  

Usnesení: Do dílčí volební komise pro volby do AS FA a volby do AS ČVUT na podzim 2022 byl zvolen 

P. Irinkov. 

 

Výsledek hlasování per rollam, které proběhlo e-mailem dne 11. 10. 2022 ve věci schválení vyhlášení 

voleb do Akademického senátu FA ČVUT a souhlasu s tím, aby dílčí Volební komise FA zajistila průběh 

voleb do AS ČVUT ve volebním obvodu FA. 

Hlasování se zúčastnilo 14 senátorů: 14-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Usnesení: Akademický senát FA ČVUT vyhlašuje volby do Akademického senátu FA ČVUT. 

Volby do AS FA ČVUT proběhnou podle čl. 4 odst. 1 VŘ elektronickou formou. 

 

 

 

 

 

Dne 21. září zapsala a 7.  a 11. října 2022 doplnila o výsledky hlasování per rollam Gabriela Thompson. 
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